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OR.0057.8.2023 

 
 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA SKÓRCZ  

Z DZIAŁALNOŚCI W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM  

tj. 14.06.2023 r. - 06.09.2023 r. 

 
 

 W okresie sprawozdawczym zajmowałem się następującymi sprawami: 

- 14 czerwca br. wziąłem udział w uroczystej gali „Otwarte Serca Roku” zorganizowanej przez 

Warsztaty Terapii Zajęciowej Caritas w Skórczu, 

- 17 czerwca br. wziąłem udział w Powiatowych Zawodach Pożarniczych w Smętowie 

Granicznym, 

- tego samego dnia wziąłem udział w Festynie Rodzinnym w Parku Miejskim w Skórczu, 

- 18 czerwca br. wziąłem udział w III Maratonie MTB Lisim Tropem, 

- 21 czerwca br. wziąłem udział w uroczystym zakończeniu projektu dotyczącym przebudowy 

Kociewskiego Centrum Zdrowia w Starogardzie Gdańskim, 

- 22 czerwca br. wziąłem udział w Zgromadzeniu Udziałowców Zakładu Utylizacji Odpadów 

Komunalnych Stary Las, 

- tego samego dnia, w kancelarii notarialnej, podpisałem akt dotyczący nabycia od Skarbu 

Państwa nieruchomości gruntowej (spółka mięsna), 

- tego samego dnia, wziąłem udział w LII sesji Rady Miejskiej,  

- 23 czerwca br. wziąłem udział w uroczystym zakończeniu roku szkolnego, 

- 26 czerwca br. wziąłem udział w posiedzeniu Zarządu oraz Komisji Rewizyjnej  

LOT Kociewie, 

- 27 czerwca br., w Urzędzie Miejskim w Skórczu, odbył się konkurs na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół Publicznych w Skórczu, 

- tego samego dnia, na zaproszenie Wójta Gminy Bobowo, wziąłem udział w spotkaniu  

z marszałkami województwa pomorskiego, 

- 3 lipca br., w Urzędzie Gminy Lubichowo, podpisałem umowę z Wojewodą Pomorskim  

na przebudowę dróg gminnych, 

- 7 lipca br. wziąłem udział w uroczystościach pogrzebowych byłego pracownika Urzędu 

Miejskiego w Skórczu, śp. Andrzeja Klina, 

- 8 lipca br. wziąłem udział w kolejnej edycji Biegu Czterech Jezior, 

- 11 lipca br. wziąłem udział w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin Wierzyca, 
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- 12 lipca br., w Urzędzie Miejskim w Skórczu, odbyło się spotkanie dotyczące sieci 

ciepłowniczej,  

- 18 lipca br. odbyło się badanie fokusowe przeprowadzone przez przedstawicieli Uniwersytetu 

Gdańskiego, w ramach którego zaproszeni goście odbyli również spacer po mieście, 

- tego samego dnia, spotkałem się z pracownikiem Instytutu Pamięci Narodowej, p. Mateuszem 

Kubickim w kwestii dot. publikacji związanej niemieckiej zbrodni w Lesie Zajączek, 

- 19 lipca br. spotkałem się z przedstawicielem Cechu Rzemiosł Różnych ze Starogardu Gd.  

w kwestii dotyczącej doradztwa zawodowego, 

- 20 lipca br. wziąłem udział w uroczystym otwarciu Rynku Maślanego w Skórczu, 

- 21 lipca br. wziąłem udział w dorocznych obchodach Święta Policji w Starogardzie Gd., 

- 24 lipca br., w obecności Naczelnika OSP Skórcz oraz kierownika Referatu Gospodarki 

Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, dokonałem wizji obiektu remizy OSP, w związku  

z planowanym złożeniem wniosku na modernizację tego obiektu, 

- 27 lipca br. wziąłem udział w Walnym Zgromadzeniu członków LGD Chata Kociewia, 

- 3 sierpnia br. dokonano częściowego odbioru przebudowywanych dróg,  

- 4 sierpnia br. wziąłem udział w uroczystym korowodzie kociewskim w czasie Jarmarku 

Dominikańskiego w Gdańsku, podczas obchodów Święta Kociewia, 

- 7 sierpnia br., wspólnie z kierownikiem ZGM Romanem Jerkiewiczem, wziąłem udział  

w spotkaniu z przedstawicielami Wód Polskich w kwestii dotyczącej złożonego wniosku  

o skrócenie czasu obowiązywania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków, 

- 11 sierpnia br., w Urzędzie Miejskim oraz w remizie OSP, gościliśmy zastępcę komendanta 

wojewódzkiego i zastępcę komendanta powiatowego Państwowej Straży Pożarnej, 

- w dniach 10 – 25 sierpnia br. przebywałem na urlopie wypoczynkowym, 

- 28 sierpnia br., w kancelarii notarialnej, podpisałem akt dotyczący zamiany gruntów 

pomiędzy Gminą Miejską Skórcz, a wspólnotą mieszkaniową ul. Pomorska 13,  

- 29 sierpnia br. wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Gospodarczej, 

- 1 września br., wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej oraz dyrektor Zespołu Szkół 

Publicznych, złożyłem wiązanki kwiatów pod pomnikiem Wolności i Niepodległości na Rynku 

Maślanym oraz na cmentarzu wojennym, 

- 4 września br. wziąłem udział w uroczystym rozpoczęciu roku szkolnego, 

- tego samego dnia, wziąłem udział w spotkaniu dotyczącym realizacji projektu „Nowa jakość 

edukacji przedszkolnej w mieście Skórcz”, 

- tego samego dnia, wziąłem udział w spotkaniu dotyczącym przebudowy ul. Kociewskiej, 
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- 5 września br. wziąłem udział w spotkaniu ze Starostą Starogardzkim oraz Wójtem Gminy 

Osiek dotyczącym strajku szkolnego w Kasparusie, 

- 6 września br. wziąłem udział w przetargu na zakup nieruchomości gruntowej stanowiącej 

mienie Skarbu Państwa, 

- tego samego dnia, w Urzędzie Miejskim, odbyło się spotkanie z przedstawicielami Związku 

Nauczycielstwa Polskiego w kwestii dotyczącej zapisów w regulaminie wynagradzania. 

 

Informuję także, że w okresie sprawozdawczym, jak zwykle, na bieżąco, nadzorowałem  

i koordynowałem zadania realizowane przez pracowników Urzędu Miejskiego i kierowników 

jednostek organizacyjnych.  


